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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa 

 

Protokół nr XXIX/2021 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

wraz z Komisją Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

 

Posiedzenie w dniu 26 kwietnia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 26 kwietnia 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:00 tego samego 

dnia.  Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego  

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Josel Czerniak 

3. Zbigniew Kosiński 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mróz 

6. Katarzyna Rożek 

7. Urszula Rzepiela 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Tomasz Wisła 

10. Arkadiusz Zaczyński 

/lista obecności stanowi złącznik nr 1/ 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Ryszard Czeczel 

3. Josel Czerniak 

4. Marcin Domino 

5. Andrzej Gajewski 

6. Zbigniew Kosiński 

7. Paweł Licznar 

8. Edward Mazur 

9. Edward Mróz 

10. Katarzyna Rożek 

11. Urszula Rzepiela 

12. Zygmunt Trojniak 

13. Tomasz Wisła 
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli  Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów 

i Rozwoju Gospodarczego – Josel Czerniak, Przewodnicząca Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula Rzepiela.  

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Prudnik Wioleta Zator, Zastępca 

Naczelnika Mienia Gminy Anna Tomczyk,  Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

Katarzyna Żurawiecka – Kaszoid, Dyrektor Ośrodka Opieki Społecznej Ewa Pawlinów 

 

2. Ocena zasobów Pomocy Społecznej za rok 2020 dla Gminy Prudnik (druk nr 718) 
Informacje zawarte w druku nr 718 omówiła Dyrektor Ośrodka Opieki Społecznej Ewa 

Pawlinów.  

Przewodnicząca Urszula Rzepiela zwróciła się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi do 

druku? 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy jest jakaś procedura lub wytyczne co do sytuacji, gdy 

jest osoba, która potrzebuje pomocy opieki społecznej, według np. otoczenia czy sąsiadów, 

nie radząca sobie w czasie pandemii z życiem codziennym? Komu należy zgłaszać takie 

sytuacje, aby przeprowadzić wywiad środowiskowy i objąć pomocą opieki społecznej? 

Dyrektor OPS Ewa Pawlinów oznajmiła, że jeśli ktoś zaobserwuje taką sytuację powinien 

zgłosić ten fakt do Ośrodka Pomocy Społecznej. Jest jednak zasada, że pomoc udzielana jest 

dopiero wówczas, gdy osoba zainteresowana wyrazi zgodę na otrzymanie takiej pomocy. 

Radny Zygmunt Bochenek zapytał czy w Prudniku są osoby bezdomne, jeśli tak to ile jest 

takich osób? 

Dyrektor OPS Ewa Pawlinów oznajmiła, że obecnie w schroniskach dla osób bezdomnych 

było 5 osób. Jedna z tych osób została umieszczona w domu pomocy. 

Radny Edward Mazur zwrócił się do dyrektor OPS o przedstawienie wysokości 

poszczególnych dotacji dla osób korzystających z opieki OPS. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego informacja zwarta w druku nr 718 została poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Ocena zasobów Pomocy Społecznej za rok 2020 dla Gminy Prudnik (druk nr 718) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 
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Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

 

3. Ocena aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy oraz aktualności planów miejscowych zagospodarowania przestrzennego (druk nr 

719) 
Informację zawartą w druku omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

Katarzyna Żurawiecka – Kaszoid. 
Radny Zbigniew Kosiński zapytał jaka jest przyczyna uchylenia planu zagospodarowania 

dla Niemysłowic? 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna Żurawiecka Kaszoid 
wyjaśniła, że uchylony teren to teren boiska sportowego. Na tym terenie swego czasu 

uchwalony był plan. Ze względu na to, że w późniejszych latach uchwalono plan dla całej wsi 

Niemysłowice tamta część została uchylona. Plan dla całych Niemysłowic jak najbardziej 

funkcjonuje. 

Przewodnicząca Komisji GKMiB Urszula Rzepiela zwróciła uwagę na fakt, że do 7 maja 

br. można składać osobiste uwagi na temat stanu i form planu zagospodarowania 

przestrzennego. Dodała, że cieszy ją informacja, że część planów wymaga zmiany i przyjęcia 

innej metody opracowania załącznika graficznego, a szczególnie opisowego. Wyraziła 

nadzieję, że praca w przyszłości z tymi załącznikami będzie przebiegać bezkonfliktowo i 

prawidłowo. 

Radny Andrzej Gajewski zadał pytanie odnośnie ferm wiatrowych. Nie jest to pytanie 

bezpośrednio związane z tym punktem, jednak plan zagospodarowania miejscowości 

Szybowice, Mieszkowice i częściowo Rudziczka obejmował ten temat. Czy jest jakaś 

informacja, że jest jakaś firma chcąca podjąć się realizacji zadania? 

Burmistrz oznajmił, że jakiś czas temu byłą firma utrzymująca, że jest spadkobiercą, która 

przejęła prawo do budowy po poprzedniej firmie, która swego czasu przeprowadzała 

konsultacje. Minął jednak rok czasu od ostatnich rozmów i póki co jest cisza w tym temacie. 

Burmistrz dodał, że sceptycznie podchodzi do tego tematu, jednak w związku z tym, że 

wcześniej zostały odjęte takie decyzje nie ma zamiaru ich negować. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego przyjęcie druku nr 719 zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Ocena aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy oraz aktualności planów miejscowych zagospodarowania przestrzennego (druk nr 719) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
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ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

 

4. Zaopiniowanie uchwał pod obrady XLI sesji Miejskiej w Prudniku w sprawie 
1) zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok (druk nr 720) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

1. W związku ze zrealizowaniem dochodów ponad planowane wielkości dokonuje się 

zwiększenia dochodów w dziale: 

- 700 w § 0550 o kwotę 28.000,00zł z opłat z tytułu użytkowania wieczystego nieruchomości; 

- 750 w § 0940 o kwotę 74,76zł z tytułu zwrotów z lat ubiegłych w GZOiW; 

- 750 w § 0950 o kwotę 165,79zł z tytułu kar i odszkodowań wynikających z umów; 

- 801 w § 0940 o kwotę 8.055,30zł z tytułu zwrotów z lat ubiegłych, głównie z rozliczenia 

energii elektrycznej i CO w ZSP w Rudziczce; 

- 854 w § 0940 o kwotę 469,00zł z tytułu zwrotów z lat ubiegłych w SSM "Dąbrówka" w 

Prudniku; 

- 855 w § 0940 o kwotę 2.436,00zł z tytułu zwrotów z lat ubiegłych. 

2. W związku z otrzymaniem z Ministerstwa Finansów środków z tytułu rekompensaty za 

niepobieranie opłaty targowej dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 756 w § 2680 o 

kwotę 799,15zł. 

3. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 926 w § 0970 o kwotę 691,06zł z tytułu 

dofinansowania Klubu Pływackiego „Sójka". Jednocześnie pozyskane środki przeznacza się 

na zakup czepków pływackich z logiem sponsora w dziale 926 rozdziale 92605 o kwotę 

691,06zł. 

4. Z uwagi na rozszerzenie zakresu robót ogólnobudowlanych zadania pn. „Budowa 

oświetlenia przy przejściach dla pieszych” dokonuje się zmiany nazwy zadania i klasyfikacji 

budżetowej poprzez zmniejszenie wydatków majątkowych w dziale 900 rozdziale 90015 o 

kwotę 15.000,00zł i zwiększenie wydatków majątkowych w dziale 600 rozdziale 60016 o 

kwotę 15.000,00zł na zadanie pn. "Przebudowa przejść dla pieszych w Prudniku". 

5. Dokonuje się zmniejszenia wydatków majątkowych w dziale 921 rozdziale 92109 o kwotę 

20.000,00zł w zadaniu pn. „Modernizacja klatki schodowej i pomieszczeń WDK w 

Czyżowicach”. 

6. Dokonuje się przekwalifikowania wydatków na zakup przenośnego toru do curlingu wraz z 

wyposażeniem w ramach projektu Polsko - Czeska Liga Curlingu w dziale 926 rozdziale 

92605 poprzez zmniejszenie wydatków bieżących o kwotę 43.000,00zł i zwiększenie 

wydatków majątkowych o kwotę 46.200,00zł na zadanie pn. „Zakup przenośnego toru do 

curlingu”. Jednocześnie dokonuje się zmniejszenia wydatków w dziale 750 rozdziale 75075 o 

kwotę 3.200,00zł  na pokrycie różnic kursowych wynikających z wyższego kursu Euro, w 

stosunku do kursu złożonego w projekcie budżetu. 

7. Dokonuje się zwiększenia dotacji dla Prudnickiego Ośrodka Kultury i Biblioteki Publicznej 

na bieżącą działalność w dziale 921 rozdziale 92109 o kwotę 30.000,00zł. 

8.  Dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących w dziale 926 rozdziale 92601 o kwotę 

30.000,00zł na wydatki związane z utrzymaniem nowego obiektu - hali sportowej w Łące 

Prudnickiej 
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Radny Zygmunt Trojniak zapytał skąd wzięła się konieczność wydatków bieżących 

związane z utrzymaniem nowego obiektu - hali sportowej w Łące Prudnickiej? 

Skarbik Wioleta Zator omówiła składowe, które składają się na konieczność zwiększenia 

tych wydatków. Są to koszty szacunkowe wody, opłaty za ogrzewanie, wodę, śmieci, 

deratyzację obiektu. 

Radny Zygmunt Trojniak dopytał czy to oznacza, że oddano budynek do użytkowania i nie 

przewidziano tych kosztów wcześniej? I teraz trzeba zwiększać koszty, aby je pokryć? 

Burmistrz poinformował, że wcześniej nie były znane koszty funkcjonowania obiekty, nie 

było wyłonionego zarządcy obiektu. Ponadto różnorodność podmiotów, które znajdują się na 

tym obiekcie powoduje komplikacje jeśli chodzi o zarządzanie tym obiektem. Planując budżet 

w tamtym roku podjęta została decyzja, aby obiekt przekazać częściowo pod zarząd oświaty, 

częściowo pod Agencję Sportu i Promocji. W związku z tym, że ASiP zaczął zajmować się 

tym tematem musiał również zacząć ponosić koszty związane z jego funkcjonowaniem. Tak 

naprawdę koszty funkcjonowania znane będą dopiero po pierwszym roku funkcjonowania. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały druk nr 720 został poddany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok 

(druk nr 720) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

 

2) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 721) 

Projekt uchwały druk nr 721 omówiła Zastępca Naczelnika Mienia Gminy Anna Tomczyk. 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Kolejowej w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2017 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 
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wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren 

użytkowany jako ogródek przydomowy. 

 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 721 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 721) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

 

3) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 722) 

Projekt uchwały druk nr 722 omówiła Zastępca Naczelnika Mienia Gminy Anna Tomczyk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego na zapleczu posesji przy ul. Traugutta 41 w 

Prudniku na rzecz dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2018 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje grunt pod 

garażem blaszanym. Aktualna umowa dzierżawy przedmiotowego terenu jest zawarta do dnia 

30.06.2021r. 

Projekt uchwały druk nr 722 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 722) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, 
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Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Arkadiusz Zaczyński 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

 

4) sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 723) 

Projekt uchwały druk nr 723 omówiła Zastępca Naczelnika Mienia Gminy Anna Tomczyk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 723 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 723) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

 

5) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o dochodach gospodarstwa domowego osoby ubiegającej się o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego (druk nr 724) 

Projekt uchwały druk nr 724 omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa 

Pawlinów. 
Art. 7 ust. 1e dodany przez art. 11 pkt 7 lit. b ustawy z dnia 10 grudnia 2020 r. 

(Dz.U.2021.11) zmieniającej nin. ustawę z dniem 5 stycznia 2021 r. stanowi, iż rada gminy 
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określa, w drodze uchwały, wzór wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzór 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

Wobec powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

Projekt nie zawiera danych prawnie chronionych 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 724 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego osoby 

ubiegającej się o przyznanie dodatku mieszkaniowego (druk nr 724) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

 

6) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Łąka 

Prudnicka i Moszczanka w gminie Prudnik (druk nr 725) 

Projekt uchwały druk nr 725 omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

Katarzyna Żurawiecka – Kaszoid. 
Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela oznajmiła, że poszczególne punkty tego planu 

dyskutowane były dość burzliwie już w poprzedniej kadencji. Zauważyła, że zabudowa 

pensjonatowa oznaczona na załączniku graficznym nie jest tożsama z zabudową 

jednorodzinną, a taki zapis znajduje się w tekście uchwały. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały druk nr 725 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części wsi Łąka Prudnicka i Moszczanka w gminie 

Prudnik (druk nr 725) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 
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Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

PRZECIW (1) 

Urszula Rzepiela 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

PRZECIW (1) 

Urszula Rzepiela 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

 

7. Zaopiniowanie przez Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i 

Budownictwa raportu założeń do projektowania nr I.III.7012/1/2021 dotyczący zadania 

Budowa drogi ul. Działkowej Prudnik - Łąka Prudnicka. 
Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela wyraziła zdanie, że raport przedłożony jest 

trochę późno i jest mało czasu na analizę.  

Burmistrz wyjaśnił, że pojawił się projekt finansowania gmin górskich, było zadanie 

wytypowane, a tak naprawdę gmina do zadania przymierzała się w 2022 roku. Temat został 

troszkę przyspieszony, założenia pojawiły się dopiero teraz, działania podejmowane są trochę 

pod presją czasu, jednak jak oznajmił Burmistrz chce to zrobić w sposób właściwy i 

uwzględnić wszystkie uwagi radnych, po to, aby droga była jak najbardziej funkcjonalna.   

Przewodnicząca Urszula Rzepiela stwierdziła, że zasadność tutaj jest jak najbardziej 

słuszna. Uzyskanie dofinansowania i tempo realizacji jak najbardziej oceniane pozytywnie, 

natomiast trzeba się będzie w temat dokładnie wczytać, aby nie pominąć żadnego istotnego 

szczegółu. Tutaj należy zwrócić znaczną uwagę na walory krajobrazowe, co na pewno 

zostanie docenione przez turystów wykorzystujących tą drogę jako trasę rowerową. 

Burmistrz oznajmił, że czeka na wszelkie uwagi odnośnie drogi.  

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że wiadomo, iż droga ta znajdować się będzie 

pomiędzy Łąką Prudnicką a Prudnikiem i że z jednej ze stron są grunty orne. Czy droga ta 

będzie przystosowana do tego, aby korzystały z niej pojazdy rolnicze? Czy nie ma ryzyka, że 

droga ulegnie degradacji? 

Burmistrz oznajmił, że pewne na samym początku trzeba określić czemu droga ma służyć, 

nie można robić drogi po łebkach. Dodał, że ma świadomość, że droga aktualnie służy między 

innymi jako dojazd do pól. Planowana droga ma być drogą alternatywną dla pojazdów 

ciężkich łącznie z pojazdami rolniczymi. Będzie to droga bez ograniczenia wjazdu 

jakimkolwiek pojazdom. Oznacza to, że droga będzie nieco kosztowniejsza w realizacji, ale 

przez dziesiątki lat będzie służyć mieszkańcom i nikt nie będzie miał problemów z 

poruszaniem się po niej.  

Radny Tomasz Wisła zadał dwa pytania. Pierwsze związane jest z tym, że w pewnym 

momencie droga przecina potok płynący ze strony Łąki Prudnickiej. Radny zapytał jak będzie 

rozwiązane to przejście: czy będzie jakiś mostek, czy też zostanie wybudowany przepływ. 
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Drugie kwestia to prośba o wytłumaczenie jaki planowany jest tam typ nawierzchni? Jak ma 

ona faktycznie wyglądać? 

Inspektor Wydziału Inwestycji Michał Pytel wyjaśnił, że w stworzonych założeniach, które 

znalazły odzwierciedlenie w raporcie znalazło się alternatywne rozwiązanie jeśli chodzi o 

nawierzchnie. W przypadku chodnika będzie to kostka betonowa szara grubości 8 cm, żeby to 

była nawierzchnia rozbieralna, natomiast jeśli chodzi o nawierzchnię ścieżki rowerowej i 

samej jezdni jest to mieszanka mineralno-bitumiczna, czyli potoczny asfalt lub betonowa. 

Beton pojawił się z racji trwałości w porównaniu do nawierzchni asfaltowych. Beton jest 

porównywalny jeśli chodzi o koszty, ale dużo bardziej wydajny eksploatacyjnie. Na dzień 

dzisiejszy nie jest powiedziane, że tak musi być. Na etapie projektu zostanie to 

przeanalizowane  i później podjęta zostanie ostateczna decyzja. Jeśli chodzi o element 

skrzyżowania z potokiem pojawi się tam przepust na tyle długi, żeby zniwelować ten 90 

stopniowy. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela poddała pod głosowanie zaopiniowanie zadania. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie przez Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

raportu założeń do projektowania nr I.III.7012/1/2021 dotyczący zadania Budowa drogi ul. 

Działkowej Prudnik - Łąka Prudnicka. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (3) 

Zygmunt Bochenek, Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

 

8. Sprawy bieżące komisji, zamknięcie porządku. 
Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak poruszył kwestię sprzedaży gminnego zasobu 

mieszkaniowego.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

Zastępca Przewodniczący  

Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

Josel Czerniak 

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


